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Sak 1. 

GODKJENNING AV INNKALLING  

Årsmøtet er gjort offentlig på foreningens hjemmeside og Facebook-side. 
 

 

 

Sak 2. 

ÅRSMELDING 
 

Beretning fra Styret: 

 

Styret 

Styret har bestått av leder Henning Meese, nestleder Bertil Endresen, kasserer Arve Moen, styremedlemmer, 

May-Liz Nautnes, Anne-Britt Utheim, Hege Lin Stemland og Christina Indset. 

1. varamedlem Lill Sæther, 2. varamedlem Christian Meisal. 

 

Styremøter 

I arbeidsåret 2020 har styret avholdt 10 (5) styremøter, hvor det ble behandlet 61 (28) saker. Det ble også 

avholdt et ekstraordinært årsmøte. Fjorårstall i parentes. 

 

Representasjon 

Kretstinget MRGTK: Henning Meese og Pia Dangel skal representere KTF (avholdes 9. mars 2021.) 

MRGTK: Christina Indset er styremedlem. 

Kristiansund Idrettsråd: Henning Meese og Bertil Endresen 

Forbundstinget: Christina Indset og Anne Marte Viken Kallset (observatør) 
 

 

 

 

 



Medlemsoversikt: 
 

 Vår    

- 19 

Høst  

- 19 

Vår    

- 20 

Høst  

- 20 

*Hele 2020 

Dato: 28.02 31.12 04.03 31.12 31.12 

Kvinner: 291 303 294 259 341 

Menn: 49 51 60 67 79 

Totalt medlemmer: 340 354 354 326 420 

Gymnaster på venteliste: 64 32 14 45  

*Nytt medlemssystem – lettere oversikt over alle som har betalt kontingent gjennom året 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Fordeling mellom aldersgruppene: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aldersgruppe Vår    

- 19 

Høst  

- 19 

Vår    

- 20 

Høst  

- 20 

For hele året 2020 

*Offisielle medlemstall 

0-5 år – totalt 11 17 13 14 19 

0-5 år, jenter 7 16 8 11 14 

0-5 år, gutter 4 1 5 3 5 

      

6-12 år – totalt 226 269 247 237 303 

6-12 år, jenter 201 231 207 186 243 

6-12 år, gutter 25 38 40 51 60 

      

13-19 år – totalt 74 44 69 52 74 

13-19 år, jenter 64 39 63 47 68 

13-19 år, gutter 10 5 6 5 6 

      

Voksne – totalt 29 24 23 23 24 

20-25 år, jenter 4 4 1 2 2 

20-25 år, gutter 1 1 1 1 1 

26 år og eldre, jenter 15 13 13 13 14 

26 år og eldre, gutter 9 6 8 7 7 



 

Fordelingen av gymnaster pr. parti: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kristiansunds turnforening har to æresmedlemmer: Jan Sky og Grete Johansen 
 
 
 

 

 

 

Parti: 
Vår 

- 16 

Høst 

- 16 

Vår    

- 17 

Høst 

- 17 

Vår  

- 18 

Høst 

- 18 

Vår  

- 19 

Høst 

- 19 

Vår  

- 20 

Høst 

- 20 

Vår  

- 21 

Antall parti: 11 16 17 19 20 20 20 21 21 22 22 

1-6 år - totalt 30 21 16 15 10 14 16 18 22 9 12 
Gymlek 5 år 30 21          

Foreldre og barn 3-5 år   16 15        

Foreldre og barn 3-6 år     10 13    9 12 

Foreldre og barn 2-6 år       15 18 22   

5-12 år, jenter - totalt 145 184 184 221 218 212 214 202 195 176 164 
1.klasse Idretts.    16 19 14 11     

1.-2. kl. (Idretts.)/tors.        14 16 11 15 

1.-2. kl., (Braatt.)/tirs. 32 30 32 31 30 28 27 28 29 24 24 

1.-4. klasse  24 22         

2.-3. klasse 36 32 33 26 27 31 31 32 29 26 25 

3.-4. klasse    34 32 30 31 32 29 26 21 

3.-6. klasse    24 23 19 22 26 25 21 20 

4.-5. klasse 37 37 36   34 31 35 34 30 27 

5.-6. klasse    31 33       

5.-7. klasse  10 10 17 18 27 29 26 26 31 24 

5.-8. klasse      21 21     

6.-7. klasse 23 33 32 29 21       

Ekstra Basis (Apparatt.) j 17 18 19 13 15 8 11 9 7 7 8 

6-12 år, gutter - totalt 22 28 27 35 33 32 27 40 43 53 46 
Guttepartiet 22           

1.-2. kl., g.          12 12 

1.-3. kl., g.  18 19 18 15 15 14 13 16   

3.-4. kl., g          16 14 

4.-7. kl., g.  10 8 17 18 17 13     

4.-9. kl., g.        21 20   

5.-9. kl. g.          13 10 

Ekstra Apparat., g    10 7   6 7 12 10 

Ungdomsp. - totalt 16 11 14 34 28 35 34 66 59 53 50 
Ungdomsp.  16 11 14 34 28 35 34     

Ungdomsp., SALTO        20 17 20 17 

Ungdomsp., Fritt        18 18 19 18 

Ungdomsp., Apparatt.        28 24 14 15 

Akrobatikk - totalt 7 28 29 36 36 33 33 19 27 25 15 
Akroteam      7 6 11 16 11 8 

Akrotropp  10 12 12 14 10 11     

Storetropp  8 9 14 12 8 7     

Show og oppvisning 7 10 8 10 10 8 9 8 11 14 7 

Konkurranse - totalt 25 25 19 8 13 13 10 28 26 33 33 
Nivå 2, jenter        10 9 13 11 

Konkurransep, (j.) 18 18 15 8 13 13 10 18 17 14 18 

Konkurransep, g. 7 7 4       6 4 

Voksne tropp - totalt   12 14 15 13 9 6 10 8 8 
Voksenturn   12 14 15 13 9 6 10 8 8 

Totalt påmeldte: 245 297 301 363 353 352 343 379 382 357 328 
Minus de som går på 

flere parti: 

-17 -28 -31 -41 -41 -34 -42 -45 - 50 - 44 - 36 

Totalt aktive 

gymnaster: 

228 269 270 322 312 318 301 334 332 313 292 



Rapporter fra sentrale områder: 

 

Årsrapport fra styreleder 
 

Naturlig nok er det Covid19-pandemien som har preget KTFs aktivitet i året som har gått. Frem mot 
sommeren ble all aktivitet Braatthallen stoppet, og våre gymnaster stod uten et treningstilbud. Daglig leder 
og hovedtrener gjorde et stort arbeid med å legge til rette for et digitalt treningstilbud, i tillegg til at vi økte 
lengden på semesteret og ga tilbud om gratis sommerturn. I sum besluttet styret derfor at vi kunne 
fakturere våre medlemmer som normalt. Det hindret en stor økonomisk utfordring.  
 
Grunnet pandemien har heller ikke KTF kunnet gjennomføre våre faste arrangementer som juleshow, 
sommershow og klubbkonkurranse. Dette er i normalår arrangementer som gir oss store inntekter. Vi har 
imidlertid fått dekket dette inn gjennom kompensasjonsordningen som i fjor vår ble opprettet for idretten i 
Norge. I sum har derfor ikke foreningen blitt vesentlig hardt økonomisk rammet av pandemien. Hvis vi ser 
bort fra investeringen i et nytt frittståendegulv, legger vi bak oss et år i økonomisk balanse (se regnskap). 
Det er betryggende at vi også i utfordrende tider greier å bære våre faste kostnader, spesielt knyttet 
investeringen vi de siste årene har gjort i fast ansettelse av daglig leder, hovedtrener og konkurransetrener. 
Selv om medlemstallet har gått noe ned i 2020, er det grunn til å tro at vi ville blitt vesentlig hardere 
rammet uten kontinuiteten og kvaliteten disse dedikerte ressursene gir oss.  
 
For øvrig har styret i 2020 brukt mye tid på arbeidet med å bedre treningsforholdene. Det er åpenbart 
fremdeles slik at vi som forening har et vekstpotensial i å kunne disponere et større areal for turnaktivitet. I 
den forbindelse ble det i samarbeid med Braatthallen og IL Braatt satt i gang et prøveprosjekt med å flytte 
brytemattene til den andre siden av sal 3. Håpet var at dette skulle gi både brytere og turnere et bedre 
treningsareal. Dette har fungert svært godt. Vi har nå en egen inngang, tilgang til å hoppe sprang og 
trampett ut i grop og større mulighet til å legge til rette for flere partier i hallen samtidig. KTF har tatt på 
seg halvparten av kostnadene ved å gjennomføre dette prosjektet, beløpende til 60.000 kroner. Det er 
styrets vurdering at dette har vært en god investering.  
 
Ut over dette har styret også sett på andre alternativer for foreningen, ref. bestilling fra årsmøtet i fjor (se 
egen rapport). 
 
Andre høydepunkter i turnåret 2020: 
 

• Opprettelse av et konkurranseparti for gutter, nå totalt seks konkurransegutter i KTF.   

• Det er innført et nytt medlems- og faktureringssystem. Dette har vært arbeidskrevende, men 

fungerer nå godt, og er i samsvar med kravene fra NIF og NGTF 

• Innkjøp av nytt frittståendegulv til 500.000 NOK. En stor milepæl for foreningen! 

• Etablering av en klubbhåndbok med strategisk og praktisk informasjon. Er fremdeles under arbeid, 

men vil trolig bli publisert i løpet av 2021. 

• Samarbeid med Møre og Romsdal fylkeskommune om toppidrett turn. To gymnaster fra foreningen 

benytter seg nå av dette ved Atlanten videregående skole  

• Loddsalg høsten 2020 med rekordomsetning – 155.000 NOK! 

Med dette takker jeg foreningens trenere, ansatte og frivillige for en fantastisk innsats i året som har gått. 
Det er sammen vi får det til!  

 
 
Henning Meese - styreleder 

 

 

 



 

 

 

Daglig leders årsrapport 2020  
 
 

Aktivitet 
2020 var et spesielt år preget av avlyste treninger og arrangementer, gjennomføring av digitale treninger, 
smitteverntiltak, ny hall-løsning, og trenere, gymnaster og foreldre som gjorde det beste ut av de 
begrensningene som har ble lagt på aktiviteten og treningene. 
 
Etter at aktiviteten ble stengt ned 12. mars fikk vi etter 7 uker startet opp med digitale treninger for 
foreningens breddegymnaster. Konkurransepartiet startet opp tidligere. De digitale treningene hadde 
variabelt antall oppmøtte, men det var kjekt å se igjen gymnastene etter en altfor lang pause.  
 
Konkurransepartiet fikk komme tilbake til hallen igjen fra 12. mai og etter hvert fikk også de fra 4. klasse, 
ungdommene og de voksne en eller flere treninger i hallen igjen før sommerferien startet. Det ble kun 
digitale treninger for de yngste resten av vårsemesteret, da vi ikke så det mulig å gjennomføre treninger i 
hallen pga. nye og strenge smitteverntiltak. Pga. mange avlyste treninger i mars, april og mai forlenget vi 
vårsemesteret med 3 uker ut i juni.  
 
I juni byttet vi fra Mysoft til WebOrg som digitalt medlemsregister. Dette gjorde at det var det mye nytt å 
sette seg inn i gjennom våren og sommeren, før alt var klart til ny påmelding til høsten. 
 
Konkurransepartiet trente som normalt i sommerferien, og alle foreningens gymnaster fikk tilbud om å bli 
med på gratis sommerturn i juli og august, i uke 31, 32 og 33. Gjennom sommeren fikk vi flyttet opp alt 
utstyret vårt fra Idrettshallen, vi mottok mye nytt utstyr som vi hadde bestilt og vi fikk byttet areal i hallen 
med bryterne. Dette ga oss mulighet til å sette opp to separate treningsflater i turnhallen, samt 
gjennomføringer av treninger i sal 2. Med oppdeling av de største gruppene og en ekstra garderobe ble det 
da mulig å gjennomføre en nesten normal timeplan fra starten av høsten. Høstsemesteret ble utvidet med 
en ekstra uke i august og en ekstra treningsuke i desember. 
 
Nesten alle arrangement vi hadde planlagt å arrangere i 2020 ble avlyst, men vi fikk holdt en intern 
treningssamling for Konkurransepartiet og Nivå 2 i starten av februar. Vi fikk sendt noen trenere på kurs i 
starten av året, samt to gymnaster, Emma Kongshaug og Anna Bertine Utheim Aune til NM senior i 
september og 10 gymnaster til Regionsfinalen i oktober. Vi hadde for første gang ganske mange 
ungdommer som hadde meldt seg på til høstens SALTO-konkurranse, men denne ble dessverre også avlyst.  
 

 

Aldersfordeling 
I 2020 hadde vi aktive medlemmer fra 1-53 år, med en gjennomsnittsalder på 11,5 år.  
(2019: 1-52 år, med en gjennomsnittsalder på 11,3 år) 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
Arrangementer 

 
 

Sponsormidler 2020 
I 2020 fikk vi tildelt 40 000 kroner fra Tidens Krav til innkjøp av utstyr og gjennomføring av 4 gymtimer til 
gymnaster som bor i noen av nabokommunene våre. (Planen er å gjennomføre gymtimene i løpet av våren 
2021.) Vi fikk tildelt 30 000 kroner fra Surnadal Sparebanks frivillighetsfond som bidrag til gjennomføring av 
aktivitet i en vanskelig periode. Disse pengene bidro til innkjøp av utstyr. Vi fikk også tildelt 30 000 kroner i 
TEFT-midler fra Sparebanken Møre til innkjøp av to nye tjukkaser. Disse 30 000 kronene blir først benyttet i 
2021. Vi kjøpte oss også et nytt frittståendegulv i 2020, slik at vi fikk benyttet oss av TEFT-midlene på 
100 000 kroner som vi fikk tildelt fra Sparebanken Møre i 2019. 

 



 

 

Klubben i mitt hjerte – Spond 
2020 – Samlet inn: 1 280 kr – Til oppussing av garderobe nr. 7 og 8 i Braatthallen 
2019 – Samlet inn: 5 800 kr – Til oppgradering av gammelt frittståendegulv 

 

 

Innkjøp av utstyr 2020 
I 2020 har vi kjøpt inn utstyr for til sammen 656 710 kr (uten å ta med innkjøp av førstehjelpsutstyr, 
magnesium og utstyr for koronatiltak (antibac, papir, såpe, overflatedesinfiseringsmiddel osv.)). Av dette 
har 170 000 kroner vært sponsormidler, vi forventer å få tildelt ca. 177 000 kroner i utstyrsmidler, samt å få 
igjen ca. 20 000 kroner i mva. kompensasjon for dette beløpet. Forventet kostnad for foreningen er dermed 
på ca. 290 000 kroner for utstyr i 2020.  
 
Innkjøpt: En trampett (fra Trondhjems Turnforening etter NM i Troppsgymnastikk, mars 2020), en podest til 
dameskranken (fra Gymnova), 2 lufttønner med festekloss, 20 stykk fot- og håndavtrykk (fra Klubben), 14 
stykk svarte rebound matter, 6 røde klosser, 2 svarte runde klosser (til tønnene), 20 store slidere (fra Tumbl 
Track) og en myk tjukkas på 300*200*30cm og et nytt frittståendegulv fra Gymnova.  

 

 

Kurs 2020 
Trenerseminar og Workshop i hopp, 11. januar i Oslo: 
Julie Refseth 
Marion Dangel 
 
Dommerseminar, 25. januar i Oslo: 
Julie Refseth 
Marion Dangel 
Christian Meisal 
 
Førstehjelpskurs, 11. februar i Braatthallen: 
Totalt 15 trenere og 2 fra Ungdomspartiet     
Christian Meisal 
Miriam Ødegaard Skeide 
Julie Refseth 
Anne Marte Viken Kallset 
Emma Sofie Asp 
Selma Bjerkestrand Nissen 
Sondre Bjørnvold Jakobsen 
Emily Grav Olsen 

Bertine Endresen 
Maren Røbech 
Lillian Holsæter 
Frida Alfredsen 
Therese Lien Tømmervåg 
Eline Sæter Dahlen 
Sofie Odde Godø 
Guro og Leander fra Ungdomspartiet 

 
Kurs i Klubbadmin, 13. februar i Braatthallen: 
Anne Marte Viken Kallset 
 
Kretsdommerkurs Turn Kvinner, 30. april-3. mai, digitalt: 
Julie Refseth – bestått E-dommer 
 
Kretsdommerkurs Turn Kvinner, 7.-10. mai, digitalt: 
Emma Stemland Kongshaug – bestått D og E-dommer 
Anna Bertine Utheim Aune – bestått D og E-dommer 
Anne Marte Viken Kallset (observatør) 

 
 

 



 

 

 

 

Grasrotandelen 

 
 

 
 

 

Takk til alle som har bidratt under et ekstra utfordrende år. 
 
 

Anne Marte Viken Kallset – daglig leder 
 

 

 



 

 
 
 

Hovedtrener 
Året startet som et hvert annet år og vi jobbet mot konkurranser og klubboppvisning. Så ble alt stengt og vi 
fikk noen uker med null aktivitet, før vi kom i gang med digitale treninger for konkurransepartiet og nivå 2. 
Maiken, trener på konkurransepartiet, og jeg byttet på å lede de 4 treningene i uka fra våre egne stuer. Det 
var relativt bra oppmøte på zoomtreningene. Etter hvert ble klubblokalet i sentrum omgjort til treningsrom. 
Det ble skaffet ordentlig videoutstyr og lagt ut matter på et lite område. Med videoutstyret ble det laget 2 
hjemmetreningsvideoer som ble postet på YouTube og delt med foreningens medlemmer. Etter hvert ble 
det også satt opp digitale treninger for bredden. 2 ganger i uka for 1.-4. klasse og for 5.-7. i tillegg til 
treninger for ungdommene/konkurransepartiene 4 ganger i uka. 
  
Ved oppstart høsten 2020 var nasjonale retningslinjer slik at det var anbefalt maks 20 gymnaster pr. parti, 
egen håndsprit og vask av utstyr etter endt trening. Vi delte derfor hallen og noen av de største partiene i 2 
og byttet apparater mellom hver gang. Slik fortsatte rutinene frem til jul. De yngste partiene har jobbet 
mye med hjul, rulle og basisposisjoner (kroppering, pikering og strak). Dette har også gått igjen oppover i 
partiene i tillegg til at vi har bygget videre på ferdigheter. Det har vært viktig å lære gymnastene 
kroppsbeherskelse og -forståelse. Samtidig jobbet vi jevnt med klubbøvelser som vi filmet og sendte ut til 
foreldrene før jul.  

 

Ungdommene våre 

Vi hadde ved telling høsten 2020 54 ungdommer i alderen 13-19 år. De er fordelt på våre 3 ungdomsparti, 
Show og oppvisning, og konkurransepartiene våre. 

 

Konkurranseparti for gutter 

Det ble høsten 2020 igjen startet opp et konkurranseparti for gutter. Partiet startet med 6 gymnaster som 
skulle trene 2 timer 2 ganger i uka. Det var 3 aspiranter, 1 rekrutt og 2 juniorer. Miriam Ødegaard Skeide er 
hovedtrener på partiet. Trenerteamet har i tillegg bestått av Henning Meese og Craig Reed. Gymnastene 
har hatt meget god fremgang ila høsten. 
 
Mot slutten av året begynte juniorene å trene sammen med konkurransepartiet for jenter. Dermed ble det 
frigjort noe plass på partiet og planlagt å avholde uttakstrening for nye gymnaster over jul. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Konkurranseparti - Årsrapport 
Konkurranseåret 2020 ble meget redusert grunnet avlysninger av arrangementer. Jentene på 
konkurransepartiet har likevel deltatt på et par konkurranser; NM senior i september og Regionsfinale i 
oktober. Regionsfinalen var første gang de som begynte på partiet høsten 2019 fikk vøre med å konkurrere.  
 
Paritet består pr. nå av 11 jenter fra aspirant til senior og 2 gutter på juniornivå. 
 
Anna Bertine Utheim Aune og Emma Stemland Kongshaug fra partiet startet i høst på Atlanten vgs. De går 
idrettslinja med toppidrett turn. Det har ikke vært et tilbud som har eksistert i byen før, men nå får de altså 
5 timer trening i turnhallen i skoletid, hvorav 2,5 timer med trener (Anne Marte). 
 

 
Dato Konkurranse  Sted Sammenlagtplasseringer 

25.-26. 
september 

NM senior Elverum Emma Kongshaug – 20 plass sammenlagt 

   Anna Bertine Utheim Aune – 23. plass sammenlagt 

Flere resultater   https://live.sporteventsystems.se/score/WebScore/1880  

30.-31. oktober Regionsfinale Molde Emma Kongshaug – senior – 3. plass 

   Anna Bertine Utheim Aune – senior – 2. plass 

   Emilie Michelsen Larsen – klasse 1 – 3. plass 

   Siri Birgitte Golmen – klasse 1 – 13. plass 

   Hannah Wiik – klasse 1 – 16. plass 

   Linnea Kollstrøm – klasse 2/3 – 5. plass 

   Nathalie Harstad – rekrutt 11 – 15. plass 

   Ane Wiik – rekrutt 11 – 16. plass 

   Hannah Martine Sæter – Rekrutt 12 år – 16. plass 

   Frida Harstad Fostervoll – rekrutt 12 år – 18. plass 

   Lag. 3. plass stige 

   Lag. 6. plass rekrutt 

Flere resultater   https://live.sporteventsystems.se/Score/WebScore/1905?f=t1766  
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://live.sporteventsystems.se/score/WebScore/1880
https://live.sporteventsystems.se/Score/WebScore/1905?f=t1766


 
 

 

Sak 3. 

REGNSKAP 
 

 

Kristiansunds Turnforening 2020 ÅRETS RESULTAT 
__________________________________________________________________________________ 
 

RESULTATREGNSKAP 
 
  Driftsinntekter 
 
 3000 Medlemskontingent 1 075 311,33 
 3002 Innbetaling konkurranser 28 050,00 
 3400 Offentlig støtte 130 575,04 
 3401 Annen støtte 365 595,80 
 3404 Grasrotandel 45 738,64 
 3405 Egne lotterier 182 069,54 
 3408 Momskompensasjon 124 407,00 
 3411 Arrangementinntekter 7 293,00 
 3500 Salg kiosk 6 085,18 
 3501 Salg treningsdresser/t-skjorter 41 479,96 
 3700 Andre driftsinntekter 9 500,00 
  Sum Driftsinntekter  2 016 105,49 
 
  Driftskostnader 
 
 4000 Deltagelse i andres stevner 50 759,79- 
 5000 Lønn/honorarer 811 022,36- 
 5400 Arbeidsgiveravgift 103 501,00- 
 6300 Lokalet 82 699,74- 
 6320 Administrasjonsutgifter 41 370,10- 
 6700 Kontingentutgifter 65 490,00- 
 6805 Kjøp Treningsdresser/drakter/t-skjorter 1 950,00- 
 6809 Diverse utgifter 25 081,51- 
 6810 Arrangementskostnader 1 600,00- 
 7301 Møter, tilstelninger 8 888,64- 
 7400 Lotteriutgifter (egne) 3 569,00- 
 7700 Utdanning/kurs 14 001,00- 
 7701 Trening 189 008,60- 
 7702 Treningslokaler 213 526,95- 
 7703 Treningsmateriell 690 934,94- 
  Sum Driftskostnader  2 303 403,63- 
 
DRIFTSRESULTAT  287 298,14- 
   =============== 
 
  Finansposter 
 
 8040 Renteinntekter 2 634,00 
 8140 Renteutgifter og gebyrer 4 508,53- 
  Sum Finansposter  1 874,53- 
 
ÅRSRESULTAT  289 172,67- 
   =============== 
 

 

 



 

 

 

Kristiansunds Turnforening 2020 BALANSE 

______________________________________________________________________________ 
 
Eiendeler 
  Anleggsmidler 
 
 1200 Eget Inventar, utstyr 0,00 
  Sum Anleggsmidler  0,00 
 
  Omløpsmidler 
 
 1500 Kunder, debitorer 32 022,00 
 1900 Kontanter 52,50 
 1920 Bank 3930.20.31170 - drift 141 032,25 
 1930 Bank 3930.02.40627 - jubileum 502 047,80 
 1940 Bank 3930.54.69479 242 441,76 
 1950 Bank 3930.24.77284 932,90 
 1960 3930.02.53214 - medlemsnett 147 917,10 
  Sum Omløpsmidler  1 066 446,31 
 
SUM EIENDELER  1 066 446,31 
   =============== 
 
Gjeld og Egenkapital 
 
  Egenkapital 
 
 2000 Kapitalkonto 1 257 268,48 
 2099 Årsresultat (Opptjent egenkapital) 289 172,67- 
  Sum Egenkapital  968 095,81 
 
  Kortsiktig Gjeld 
 
 2400 Leverandør, kreditorer 68 975,74 
 2900 Kortsiktig gjeld 29 374,76 
  Sum Kortsiktig Gjeld  98 350,50 
 
SUM GJELD OG EGENKAPITAL  1 066 446,31 
   =============== 
 
 
Noter til regnskapet 

 

Note 1 

Foreningen mottok i 2019 kr. 100.000,- fra Sparebanken Møre. Dette fordret at vi investerte i et 

frittståendegulv innen et år. Beløpet er ført i balansen i 2019, men er nå inntektsført som følge av at 

prosjektet er gjennomført. 

 

Note 2  

Foreningen har 1,9 årsverk knyttet til driften. 

 

Note 3 

Leder mottar kr. 15 000,- i honorar/utgiftsdekning. 

Kasserer mottar kr. 15 000,- i honorar/utgiftsdekning. 

Nestleder mottar kr. 5 000,- i honorar. 

Styremedlemmer mottar kr. 4 000,- i honorar. 



 

 

 

Sak 4. 

INNKOMNE FORSLAG 

Ingen 

 

 

Sak 5. 

HALL-KOMITENS INNSTILLING TIL STRATEGI 

 

Prosjekt: Egen turnhall 
 

Årsmøtet i 2020 etterlyste en status for foreningens arbeid med å sikre bedre treningsfasiliteter. Det ble 
oppnevnt en arbeidsgruppe for å utarbeide en rapport og fremme anbefaling innen sommeren 2020. 
Grunnet Korona og dertil sosiale restriksjoner ble dette arbeidet forsinket.   
Understående er en oppsummering av de ulike alternativene arbeidsgruppen har identifisert, samt en 
vurdering av praktiske implikasjoner og estimerte kostnader.  
 
Arbeidsgruppen prioriterer de ulike alternativene i følgende rekkefølge: 
 

1. Utvidelse av Braatthallen 

Det er mange fordeler med foreningens tilknytning til Braatthallen. Hallen har en god lokasjon, tilsatt 
renholdspersonal, etablert infrastruktur, relevante fasiliteter som garderober og tribuner, samt lys og lyd 
ved arrangementer. Det er likevel et faktum at vår aktivitet er så høy som den kan være på den plassen vi 
har tilgjengelig. Med det som bakgrunn har styret i flere omganger vært i kontakt med Braatthallens 
administrasjon for å utrede alternativer. En mulighet som har blitt vurdert er å bygge en mesanin som et 
nivå 2 over sal 3, hvor det kan plasseres to brytematter. Dette kom ganske langt i planleggingsstadiet før 
styret konkluderte at det på grunn av støttestolper ville bli et vanskelig areal å ta i bruk for KTF under 
mesaninen. I stedet kom styret til enighet med Braatt og Braatthallen om å flytte på brytemattene og 
henge opp skillevegger, slik hallen er konfigurert nå. Det ga en noe bedre utnyttelse av plassen, men det 
faktiske arealet er det samme som før.  
 
Derfor har prosessen med Braatthallen pågått videre, resulterende i en ide som foreløpig virker meget 
lovende. Planen er å bygge en etasje over kontoravdelingen, hvor bryterne vil kunne få plass til både 
brytematter og treningsrom. Det vil frigjøre areal i sal 3, slik at KTF kan realisere en fullverdig turnhall, det 
som Kulturdepartementet definerer som 25 x 45 meter. 
 
Det er avholdt møter både med Braatt, Braatthallen og KHK om disse planene. Tilbakemeldingene har vært 
positive, selv om brytegruppen i Braatt i etterkant har uttrykt mer skepsis. Styret er nå i prosess med å 
sende inn underlag til en sak som skal opp til behandling i styret i Braatthallen AS. Planene er også 
presentert til kulturavdelingen i Kristiansund kommune, som så langt er positive til et slik prosjekt. 
Kommunen er medeier i Braatthallen og representert i styret, sammen med Fylkeskommunen, Møre og 
Romsdal idrettkrets og Idrettslaget Braatt. 
 
Det er tidlig å estimere kostnader i et slik prosjekt, med et påbygd areal på rundt 400 m2 (som er mer enn 
bryterne har tilgjengelig i dag) og en byggekostnad på 15.000 NOK/m2 vil gi en pris på rundt 6.000.000. Det 
kan være innen rekkevidde for KTF å finansiere en god del av en slik investering med en langvarig 
leiekontrakt, for eksempel med en årlig leiepris på 600.000 NOK. I dag betaler vi ca. 280.000 NOK. Men med 
en egen hall vil også inntektene øke ved at vi kan ha et bedre tilbud til flere gymnaster. Vi går i dag glipp av 
store inntekter fordi vi må operere med ventelister på mange parti.   
 

 
 



2. Kjøp av lagerhall på Hagelin 

Braatthallen AS eier i dag en lagerhall på Hagelin som de bruker til lagring av diverse utstyr. Turnforeningen 
har tidligere vært på omvisning i denne hallen sammen med daværende daglig leder, Kjell Otto Hoel, med 
det som formål å avgjøre om dette kunne vært et alternativ til fremtidig turnhall for turnforeningen. Hallen 
måler ca. 20 X 40 m., og er delvis isolert, med varmepumper som oppvarming. I tilknytning til hallen ligger 
det et lite kontorbygg med to kontorer og et møterom/pauserom, samt toaletter. 
Hallen er for så vidt godt egnet til turning, og utgjør et litt større areal enn det turnforeningen disponerer I 
dag. Det må likevel gjøres en del arbeid i hallen dersom den skal kunne brukes til turnaktivitet. Det må 
legges nytt gulv i hele hallen. I tillegg må hele hallen fullisoleres. Det må i tillegg etableres en løsning mht. 
til grop. Det finnes I dag ikke noe garderobe- eller tribuneanlegg, så det må bygges et tilbygg på hallen med 
for eksempel garderobeanlegg i første etasje og tribuner på toppen. Dersom hallen skal imøtekomme 
kravet om universell utforming i offentlige bygg, må det i tillegg settes inn en heisløsning opp til 
tribunenivå. 
 
Om det faktisk er realistisk at turnforeningen kan få kjøpe denne hallen er et uavklart spørsmål, da denne 
løsningen ble skissert litt ut av det blå på et møte med Kjell Otto Hoel. Dersom man skulle velge å jobbe 
videre med denne løsningen, er det behov for en rask avklaring på dette punktet. 
Fordelen med et slikt prosjekt, er at det er realiserbart til en langt lavere kostnad enn et nybygg. Vi vil stå 
som eiere av bygget fra første stund, og det vil gi turnforeningen en fast base for fremtiden. Med et lån 
over 30 år med fastrente, vil det i tillegg gi klubben en forutsigbar økonomisk situasjon i forhold til utgifter 
knyttet til treningslokale. Klubben vil fremdeles kunne drive sin aktivitet i et sentrumsnært lokale med 
enkel adkomst for både turnere og foreldre, både via offentlig og privat transport. Nærmeste nabo vil være 
Kristiansund Stadion, så turnforeningen vil fremdeles være tilknyttet et område med stor idrettsaktivitet. 
Bakdelen ved et slikt prosjekt kan være at klubben som eiere av et bygg vil kunne stå i fare for å gå konkurs 
dersom det skulle oppstå et større bortfall av inntekter. I tillegg vil klubben selv måtte stå for det daglige 
vedlikeholdet og renholdet av bygget. Dette er tjenester som vi i dag får levert som en del av leieavtalen i 
Braatthallen. Så ved overgang til eget bygg, må disse tjenestene leies fra ekstern leverandør, evt. må det 
tilsettes noen i en liten stilling for å ivareta denne funksjonen. 
 
Estimert pris:  

• Kjøp av lager: ca. 10 millioner NOK 

• Tilpassing/utbedring: ca. 5 millioner NOK 

• Totalt: ca. 15 millioner eks. mva. 

• Det må utredes hvorvidt et slik prosjekt vil være i posisjon til å søke om tippemidler. Trolig vil det 

ikke være det, da Kulturdepartementets utgangspunkt er at det skal være standardmål på alle 

turnhaller som mottar slik støtte. Det vil imidlertid trolig kunne søkes for tribune- og 

garderobeanlegg.  

 

3. Kjøp av tomt og bygging på Ello 

Styret i KTF har vi i kontakt med Ziko i flere omganger rundt samtaler om turnhall i eller ved det gamle Ello-
bygget. Styret har også vært i tvil om Løkkemyra er en gunstig plassering av turnhall sett ut fra vår 
medlemsmasse i dag. Alternativet om en turnhall i Ello-bygget er allerede forkastet av styret, da 
lokalitetene på grunn av stolper egner seg dårlig til vår aktivitet. Ziko har imidlertid åpnet for å bygge hall 
på tilstøtende tomt, enten ved å bygge og leie ut eller at foreningen kjøper tomta og bygger selv. Det vil 
trolig være en fordel å la en profesjonell aktør stå for prosjektering og bygging, og inngå en langtidskontrakt 
om leie.  
 
Priser vi har innhentet antyder en pris på en fullverdig turnhall på 32 millioner NOK (se neste punkt). Dette 
skal forrentes og også gi et overskudd til utbygger – så en årlig leiepris, med for eksempel 30 års avtaletid, 
må vi forvente nærme seg 2.000.000 millioner kroner i året.    
 
 
 



4. Tomt på Hagelin/bygge selv 

FG Eiendom har en tomt på Hagelin som egner seg til idrettsbygg. Det er imidlertid ikke tatt kontakt med 
FG Eiendom om hvorvidt dette er aktuelt. Informasjon baserer seg på uttalelser fra tidligere daglig leder i 
Braatthallen, Kjell Otto Hoel.   
 
Å bygge selv krever mye av en forening, og setter krav til kontinuitet og profesjonalitet som må bygges opp 
over tid. Det krever også at vi må bruke mye ressurser administrasjon og drift som ikke direkte har med 
turnaktivitet å gjøre. Men, andre foreninger har gjort dette, så det er ingen umulig oppgave. 
 
Estimert pris: 

• Innhentet prisoverslag: 32 millioner NOK eks. mva. 

• Det er da snakk om en turn-basishall 25 X 40 m., 2 garderober lager sosialt rom, liten kafeteria. 

• Da er ikke tomtepris, utgraving og planering med i prisen. Antatt er ca. 3 millioner NOK 

• 1/3 vil kunne dekkes av tippemidler. Sponsormidler kan også bidra til å gjøre en realisering enklere. 

Både Sparebank Nordvest og Sparebank Møre er mulige samarbeidspartnere.  

 
Arbeidsgruppen har bestått av: 
Bertil Endresen, Hege Lin Stemland, Christian Meisal og Henning Meese 

 

 

Sak 6. 

KONTINGENT 

Forslag: Ingen endring 

 

 



Sak 7 

BUDSJETT 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



Sak 8. 

ORGANISASJONSKART 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 9. 

VALG  

 

Styret: Valgkomiteens forslag Valgt 

Leder Henning Meese   

Nestleder Bertil Endresen   

Kasserer Arve Moen   

Styremedlem Christina Indset   

Styremedlem May-Liz Nautnes   

Styremedlem Gjertrud Bjørnvold   

Styremedlem Sigrid Golmen   

1. Varamedlem -   

2. Varamedlem -   

      

Valgkomite -   

  Hege Lin Stemland   

   

Representanter på ting:     

NGTF     

MRGTK     

KIR     

      

Andre tillitsvalgte:     

Kontroll-komite Craig Reed   

 Britt Endresen  

Kontroll-komite vara Louise Garshol Bergø  

   

Fanebærer Marius Sky    

   

Medaljeutvalg Christina Indseth  

 (Anne Marte Kallset)   

   
 

 

 

 

 

 

 


